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OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske  Konjice 
 
 
Št.: 032-0019/2015-2 (121) 
Datum: 5. 10. 2015 
 

ZAPISNIK 
 
9.  seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 24. 9. 2015 v Dvorani 
Konjičanka v Slovenskih Konjicah z začetkom ob 19.03 uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Miran Gorinšek. 
 
Navzočih je bilo vseh 23 članov občinskega sveta in sicer: 
Anton Ofentavšek, Irena Vozlič, Martin Zidanšek, Jožef Satler, Valerija Rožanc, Peter Koren, 
Boris Škrinjar, Slavko Hren, Nežika Pavlič, Stane Frim, Janko Čakš, mag. Ksenija Klampfer, 
Matej Nečemer, Peter Štefanič, Tomaž Lajnšček, Jožef Hlačar, Milena Brečko Poklič, Darko 
Ratajc, Andrej Gumzej, Stanko Kolar, Jernej Štromajer in Jure Levart. 
 
Odsotnost opravičila: Irena Švab Kavčič. 
 
Navzoči vabljeni: Tomaž Popović, ravnatelj Vrtca Slovenske Konjice. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Alojz Pačnik, direktor občinske uprave, Nada 
Pučnik, vodja Oddelka za javne finance, Marija Brecl, vodja Oddelka za splošne in družbene 
zadeve, Smiljana Sirc Vipotnik, sodelavka za pravne zadeve, Klara Šibanc Korošec, 
sodelavka za gospodarske dejavnosti ter Mojca Repnik Žnidarič, vodja urada župana. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Štajerski val, Novice in snemalci TV Skala.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (23 navz., 23 za) 
Sprejme se zapisnik 8. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 2. 7. 
2015. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP (23 navz., 23 za) 
Sprejme se zapisnik 3. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine Slovenske 
Konjice, sklicane dne 17. 8. 2015. 
 
Svetniška skupina SMC je podala predlog, da se točka 3 umakne z dnevnega reda seje, ker 
po njihovem mnenju člani občinskega sveta niso bili seznanjeni z vsebino amandmaja. 
Župan Miran Gorinšek je dal predlog na glasovanje. Predlog ni bil sprejet (23 navz., 8 za, 13 
proti) 
 
Župan Miran Gorinšek je dal na glasovanje predlog dnevnega reda v celoti. 
Sprejet je bil sprejet SKLEP (23 navz., 14 za, 7 proti) 
Sprejme se predlagani dnevni red v celoti: 
 
1. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

varstvenega zavoda Vrtec Slovenske Konjice (skrajšani postopek) 



 2

2. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k spremembi Akta o notranji organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest v javnem zavodu Vrtec Slovenske Konjice v šolskem letu 2015/2016  

3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2015 (hitri 
postopek) 

4. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 
Slovenske Konjice za nakup fekalnega vozila 

5. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 
Slovenske Konjice za programsko obdobje 2015–2020 

6. Vprašanja in pobude 
 
K1 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
varstvenega zavoda Vrtec Slovenske Konjice po skrajšanem postopku je predstavila 
Smiljana Sirc Vipotnik, sodelavka za pravne zadeve. Gre za uskladitev odloka z določbami 
Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja. 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti Jure Levart je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu odloka. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije mag. Ksenija Klampfer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu odloka. 
Razprave pred prvo obravnavo ni bilo. Sprejet je bil SKLEP (23 navz., 19 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Slovenske Konjice v 
prvi obravnavi. 
 
Pred drugo obravnavo ni bilo razprave. Sprejet je bil SKLEP (23 navz., 19 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda Vrtec Slovenske Konjice. 
 

K2 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k spremembi Akta o notranji organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest v javnem zavodu Vrtec Slovenske Konjice v šolskem letu 2015/2016 je 
predstavil Tomaž Popović, ravnatelj Vrtca Slovenske Konjice.  
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti Jure Levart je podal pozitivno mnenje odbora k 
predlogu sklepa. 
V razpravi so poleg župana Mirana Gorinška in poročevalca sodelovali še Jernej Štromajer, 
Jure Levart, Stanko Kolar, Darko Ratajc, Matej Nečemer in Slavko Hren in izpostavili težave 
in neodobravanje opravljanja volonterskega pripravništva v vrtcu ter na splošno v javni 
upravi. 
Po razpravi so bili sprejeti SKLEPI:  
(23 navz., 21 za, 1 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k spremembi Akta o notranji 
organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v JZ  Vrtec Slovenske Konjice v šolskem 
letu 2015/2016. 
 
(23 navz., 22 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje priporočilo ravnatelju Vrtca Slovenske 
Konjice, da ne izvaja 34. člena Akta o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih 
mest. 
 
(23 navz., 23 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice poziva Ministrstvo za izobraževanje, znanost 
in šport, da v okviru svojih pristojnosti pripravi spremembe področne zakonodaje in v 
programih, kjer je opravljanje pripravništva po zaključku šolanja obvezno, zagotovi 
ustrezna finančna sredstva. 
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K3 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2015 po hitrem 
postopku je predstavila Nada Pučnik, vodja Oddelka za javne finance. 
Predsednik Odbora za finance Stane Frim je podal pozitivno mnenje odbora k predlogu 
odloka.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije mag. Ksenija Klampfer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu odloka. 
Svetniška skupina SMC je k predlogu rebalansa proračuna vložila amandma. Amandma se 
nanaša na znižanje proračunske postavke za Nakup zemljišč za 175.000 evrov, enak znesek 
pa se naj rezervira kot poseben Proračunski sklad za vrtce, ki bi ga občina v nadaljnjih letih v 
skladu z možnostmi napolnjevala do trenutka, ko bi lahko uspešno kandidirala na razpisih za 
sofinanciranje izgradnje novih vrtcev. Župan Miran Gorinšek je pojasnil, da so v proračunski 
postavki Nakup zemljišč strateško pomembne investicije (nakup zemljišč za poslovno cono 
Tepanje in protipoplavni ukrepi na Zbelovem), v katere investira država, investicija vrtec pa 
se bo lahko pričela po zaključku obdobja odplačevanja kredita.  
 
V razpravi so poleg župana Mirana Gorinška in poročevalke sodelovali še Tomaž Lajnšček, 
mag. Ksenija Klampfer, Anton Ofentavšek, Jure Levart, Darko Ratajc, Jožef Satler, Jernej 
Štromajer, Peter Koren, Milena Poklič Brečko, Jožef Hlačar, Branko Založnik, Slavko Hren in 
Stanko Kolar ter izpostavili: 
- potrebo po gradnji novih vrtcev v Slovenskih Konjicah in Ločah 
- povečanje proračunskih sredstev zaradi davka od iger na srečo 
- povečanju investicijskih sredstev za krajevne skupnosti. 
 
Po razpravi sta bila sprejeta SKLEPA   
(23 navz., 13 za, 8 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice zavrne predlog amandmaja svetniške 
skupine SMC. 
  
(23 navz., 13 za, 8 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Slovenske Konjice za leto 2015. 
 
K4 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 
Slovenske Konjice za nakup fekalnega vozila je predstavil Alojz Pačnik, direktor občinske 
uprave.  
Predsednik Odbora za finance Stane Frim je podal pozitivno mnenje odbora k predlogu 
sklepa.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije mag. Ksenija Klampfer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Javnemu komunalnemu 
podjetju d.o.o. Slovenske Konjice za nakup fekalnega vozila. 
Javno komunalno podjetje d.o.o. Slovenske Konjice se lahko v letu 2015 za namen, 
naveden v prvem členu, zadolži do višine 250.000 eurov. 
Javno komunalno podjetje d.o.o. Slovenske Konjice zadolžitve ne sme zavarovati s 
stvarnim premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne 
službe, in je dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
 
K5 
Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 
Slovenske Konjice za programsko obdobje 2015–2020 je predstavila Klara Šibanc Korošec, 
sodelavka za gospodarske dejavnosti. V predlogu pravilnika gre za določitev področja 
uporabe, pogoje, vrste pomoči s posameznimi ukrepi in druge ukrepe občine Slovenske 
Konjice za ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in podeželja. 
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Predsednica Statutarno – pravne komisije mag. Ksenija Klampfer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu pravilnika. 
V razpravi je poleg župana Mirana Gorinška in poročevalke sodeloval še Slavko Hren. 
Po razpravi je bil sprejet SKLEP (23 navz., 22 za) 
 
K6 
Peter Koren: 

- kritika vzdrževalca občinskih cest 
 
Darko Ratajc: 

- pobuda: predstavitev projekta CERO Pragersko in izgradnje sekundarne kanalizacije 
 
Irena Vozlič: 

- vprašanje: dvorec Trebnik 
 
Branko Založnik: 

- pobuda: proste kapacitete na novi tržnici 
 
Župan Miran Gorinšek je: 

- napovedal naslednjo sejo Občinskega sveta predvidoma 29. 10. 2015 ob 19. uri, 
- prisotne obvestil o pozivu ministrstva k spremembi Pravilnika o financiranju svetniških 

skupin in samostojnih svetnikov 
- prisotne povabil na Dneve evropske kulturne dediščine in osrednjo prireditev, dne 

25.9.2015 ob 18. uri v Žički kartuziji 
- povabil prisotne na Konjiški maraton, dne 27. 9. 2015 in otvoritev ceste Sojek-Kamna 

gora, dne 2. 10. 2015. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.55 uri.  
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik Žnidarič                         Miran Gorinšek 
 


